
JUNTA 
1 desembre 2021
Escola 20.00h

Assisteixen: Núria del Pozo, Bernat Tiana, Roger Fité, Raquel Ríos, Anna Yasseli 
Piedra, Clara Riera i Laia Vidal.

L’objectiu principal de la junta d’avui és preparar l’assemblea del proper dia 15 de 
desembre. 
 
Tasques a fer:

- Demanar a l’escola el projector i les cadires.
- Recuperar l’acta de l’assemblea anterior i enviar-la juntament amb els recordatori 
de la data a totes les famílies.
- Llistat de famílies que han pagat la quota per poder votar a assemblea.

ORDRE DEL DIA i TASQUES A REALITZAR:

Presentació de la presidenta
Explicació de la tasca de l’AFA i animar a les famílies a participar-hi de forma més 
activa. 
Exposició del cas Ricoh i resultats.

C. econòmica
Explicació i aprovació del balanç econòmic del curs 20-21.
Explicació de perquè s’intentarà augmentar el preu dels menús del menjador 
(juntament amb c menjador). Votar si les famílies hi estan a favor o en contra 
(VOTAR).
Explicació de l’actualització de la quota de l’AFA de l’any vinent (VOTAR).

C menjador
Explicació de les complexitats del servei: manca de vetlladors (en general), possible 
contractació de monitors per part de l’AFA = augment del preu de menjador. 
S’està iniciant un estudi per millorar l’acústica del menjador (voluntaris benvinguts).
Com funciona el serveix-te?
Proposarem que els monitors es gravin per presentar-se a insta i q les famílies els 
poguem posar cara.
Demanar fotos a Reyes dels migdies.

C extraescolars
Valoració positiva del servei en general.
Resultats de l’enquesta (valoració).
Teatre: Glòria.

C Verda
Projecte pati.
Reactivació escamots verds juntament amb l’escola.
Valoració enquesta i resultats.
Bicibús.



Talls de la Revolta escolar, votar si es segueixen duent a terme o no (VOTACIÓ) i 
buscar qui se n’encarregui.

C casal estiu
Intenció repetir Escotilló per bona valració general.
Insistir a l’escola que es necessiten casals de setembre, valoració enquesta i 
VOTACIÓ a favor o en contra de fer-ne.
Casalet juny, proposarem a Escotilló fer-lo aquest curs.

C pedagògica
Quan la situació ho permeti es volen organitzar sortides de cohesió fora d’horaris 
lectius.
Explicació de la tasca de la comissió i previsions per al curs.
Enquesta valorar resultats.
Es proposen varis temes per comentar amb l’escola: psicopedagogs, adaptació del 
temari al confinament general del 2020, classes de repàas matinal (perquè ja no es 
fan).

C comunicació
Valoració positiva de l’enquesta.
Instagram, més seguidors.

C festes
Actualment no hi ha ningú a la comissió. Buscar voluntaris/es per a formar-ne part i 
impulsar les festes encara que siguin adaptades al context covid.

La presidenta La secretaria


